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INTERPELACJA 

 

Dotyczy: problemu z dostawieniem kontenerów  z GOAP-u 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Coraz częściej docierają skargi na temat odbioru segregowanych śmieci. W 

Internecie, na FB znajdziemy masę zdjęć dokumentujących bałagan wokół 

śmietników, zlokalizowanych na osiedlach, czy przy budynkach wspólnot. Oburzenie 

mieszkańców narasta, zwłaszcza po ostatnich podwyżkach. Ludzie oczekują, że 

skoro płacą więcej za wywóz odpadów komunalnych, to wszystko będzie odbierane 

terminowo, zgodnie z harmonogramem, ale przede wszystkim będzie porządek. 

Niestety, tak się nie dzieje i coraz więcej krytyki pod adresem GOAP-u. Dużym 

wyzwaniem, jak widać może stać się dostawienie dodatkowego kontenera, co wynika 

z treści załączonej do interpelacji korespondencji. Takie sprawy powinny być 

załatwiane odwrotnie, a nie przechodzić przez Gabinet Prezydenta. Jeśli jednak tak 

się dzieje, to znaczy, że komunikacja z GOAP-em jest dla wielu mieszkańców 

poważnym wyzwaniem. Takie problemy sugerują, że może należy wprowadzić jakieś 

zmiany w GOAP-ie.  

W załączeniu: Przekazuję mail z informacją i problemach zarządców. 

                                                                                     Z poważaniem 

                                                                                             Halina Owsianna                                      
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